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 R O M Â N I A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

CONSILIUL LOCAL 

Cod poştal- 737455 – REBRICEA – Telefon: 0235/457050; Fax : 0335/780051 comunarebricea@yahoo.com 
   

 

Nr.4790 din 18.09.2019 
 

PROCES – VERBAL  

privind desfăşurarea şedinţei extraordinare a Consiliului 

 local al comunei Rebricea, din data de 17 septembrie 2019, ora 1300 

 

 

 

SECRETARUL GENERAL AL COMUNEI 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 13 consilieri 

din 13 care alcătuiesc Consiliul local al comunei Rebricea. Şedinţa se declară legal constituită. 

- Participă la lucrările şedinţei domnul Mihailă Neculai, viceprimarul comunei Rebricea, 

judeţul Vaslui. 

- Participă la ședință doamna Baciu Violeta-Elena, contabil în cadrul aparatului de specialitate 

al primarului comunei Rebricea.  

- Pune la dispoziţia consilierilor procesul-verbal încheiat în şedinţa anterioară, pentru a fi 

studiat, după care, ulterior, îl va supune aprobării Consiliului local. 

 

 PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - domnul consilier, DOROFTEI  MIHAI. 

 

În conformitate cu Dispoziţia nr. 421 din 11.09.2019 emisă de primarul comunei Rebricea, 

Consiliul local al comunei Rebricea a fost convocat în şedinţă extraordinară, prin Convocarea nr. 

4570/11.09.2019, pentru data de 17 septembrie 2019, ora 1300 cu următoarea ordine de zi: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării a II-a a bugetului local al comunei 

Rebricea, pe anul 2019. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea solicitarii de prelungire a scrisorii de garanție din 

partea FNGCIMM SA-IFN și plata comisionului de garantare, in vederea implementarii 

proiectului „MODERNIZARE DRUMURI AGRICOLE DE EXPLOATARE ÎN 

COMUNA REBRICEA, JUDEȚUL VASLUI”. 

3. Proiect de hotărâre privind rectificarea limitelor și repoziționarea fără modificarea 

suprafețelor a unor imobile aparținând domeniului public și privat al comunei Rebricea, 

județul Vaslui; 

4. Proiect de hotarare privind transmiterea dreptului de proprietate a terenului in 

suprafata de 12603 mp Parohiei Draxeni, identificat cu NC 71368, teren apartinand 

domeniului privat al comunei Rebricea, Judetul Vaslui. 

5. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului local Rebricea, în 

Consiliul de Administraţie al Şcolii Gimnaziale nr. 1, Sat Draxeni, pentru anul scolar 

2019 – 2020. 

6.  Interpelări și răspunsuri. 

 

Nemaifiind si alte propuneri se supune la vot ordinea de zi:  
 

    -  Cine este „pentru” ? 
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  -  Cine este „contra” ? 
 

-  Cine se abţine ? 

 

În unanimitatea voturilor celor prezenti, ordinea de zi a fost aprobată. 

 

 1.  Trecem la primul punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind aprobarea 

rectificării a II-a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2019. 

 - Dau cuvântul doamnei contabil Baciu Violeta Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea aprobarea rectificării a II-

a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2019. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Robac Florin, secretarul comisiei de specialitate pentru 

activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta raportul de 

AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării a II-a a bugetului 

local al comunei Rebricea, pe anul 2019. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret si 

sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind  

aprobarea rectificării a II-a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2019. 

           - Dau cuvântul domnului consilier, Vatavu Titi, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea 

rectificării a II-a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2019. 

 

 Discutii: 

 Doamna contabil Baciu Violeta informeaza ca s-a primit la rectificare 6000 lei, suma ce a fost 

repartizata la sistemul de apa, pentru reparatii si 30.000 lei pentru intabulari locuri de casa. 

Domnul primar informeaza ca o intabulare costa in jur de 300lei – 350lei pe fiecare imobil si ca 

domnul Ciobanu Andrei consilier cadastru a venit cu propunerea  ca aceste intabulari sa fie facute prin 

intabularea sistematica si pe finantare sa prindem cele doua sectoare Tufesti si Draxeni. Din 

negocierea cu firma care lucreaza cele doua sectoare s-a obtinut in urma negocierilor o suma de 200 

lei pe imobil dar inca se asteapta raspuns final din partea lor. 

Domnul primar explica cum trebuie inteles Fondul de Dezvoltare si Investitii- ca un imprumut pe 20 

de ani pentru realizarea unor investitii mari, fara dobanda, dar care sa nu depaseasca mai mult de 30 % 

din datoria publica. Primaria s-a inscris cu doua proiecte si anume proiectul cu drumurile si cel pentru 

gaz metan. Intrebarea care se pune este care este prioritatea? Pentru ca nu putem sa le acoperim pe 

amandoua. 

 Domnii consilieri considera ca drumurile reprezinta prioritate si nu gazul. 

  

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

aprobarea rectificarii a II-a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2019.  

Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 
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 2. Trecem la cel de-al doilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind aprobarea solicitarii de 

prelungire a scrisorii de garanție din partea FNGCIMM SA-IFN și plata comisionului de 

garantare, in vederea implementarii proiectului „MODERNIZARE DRUMURI AGRICOLE 

DE EXPLOATARE ÎN COMUNA REBRICEA, JUDEȚUL VASLUI”. 

 

- Dau cuvântul domnului referent Luchian Laurentiu, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea solicitarii de prelungire a 

scrisorii de garanție din partea FNGCIMM SA-IFN și plata comisionului de garantare, in 

vederea implementarii proiectului „MODERNIZARE DRUMURI AGRICOLE DE 

EXPLOATARE ÎN COMUNA REBRICEA, JUDEȚUL VASLUI”. 

- Dau cuvântul domnului consilier, Robac Florin, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta raportul de 

AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea solicitarii de prelungire a 

scrisorii de garanție din partea FNGCIMM SA-IFN și plata comisionului de garantare, in 

vederea implementarii proiectului „MODERNIZARE DRUMURI AGRICOLE DE 

EXPLOATARE ÎN COMUNA REBRICEA, JUDEȚUL VASLUI” 

- Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret si 

sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea solicitarii de prelungire a scrisorii de garanție din partea FNGCIMM SA-IFN și 

plata comisionului de garantare, in vederea implementarii proiectului „MODERNIZARE 

DRUMURI AGRICOLE DE EXPLOATARE ÎN COMUNA REBRICEA, JUDEȚUL 

VASLUI”. 

          - Dau cuvântul domnului consilier, Vatavu Titi, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de privind aprobarea solicitarii 

de prelungire a scrisorii de garanție din partea FNGCIMM SA-IFN și plata comisionului de 

garantare, in vederea implementarii proiectului „MODERNIZARE DRUMURI AGRICOLE 

DE EXPLOATARE ÎN COMUNA REBRICEA, JUDEȚUL VASLUI” 

 Discutii: 

 

Domnul referent Luchian Laurentiu mentioneaza ca trebuie respectat termenul de 10zile prevazut 

in adresa motiv pentru care s-a hotarat convocarea in sedinta extraordinara. 

    

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind aprobarea 

solicitarii de prelungire a scrisorii de garanție din partea FNGCIMM SA-IFN și plata 

comisionului de garantare, in vederea implementarii proiectului „MODERNIZARE 

DRUMURI AGRICOLE DE EXPLOATARE ÎN COMUNA REBRICEA, JUDEȚUL 

VASLUI”. 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

3. Trecem la cel de-al treilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind rectificarea limitelor și 
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repoziționarea fără modificarea suprafețelor a unor imobile aparținând domeniului public și 

privat al comunei Rebricea, județul Vaslui; 

 

 - Dau cuvântul domnului consilier cadastru Ciobanu Andrei Cristinel, pentru a prezenta 

raportul compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind rectificarea limitelor și 

repoziționarea fără modificarea suprafețelor a unor imobile aparținând domeniului public și 

privat al comunei Rebricea, județul Vaslui 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Robac Florin, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind rectificarea limitelor și 

repoziționarea fără modificarea suprafețelor a unor imobile aparținând domeniului public și 

privat al comunei Rebricea, județul Vaslui. 

     - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret si 

sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre rectificarea 

limitelor și repoziționarea fără modificarea suprafețelor a unor imobile aparținând domeniului 

public și privat al comunei Rebricea, județul Vaslui. 

           - Dau cuvântul domnului consilier, Vatavu Titi, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind rectificarea 

limitelor și repoziționarea fără modificarea suprafețelor a unor imobile aparținând domeniului 

public și privat al comunei Rebricea, județul Vaslui. 

  

Nu sunt discutii la acest punct. 

    

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

rectificarea limitelor și repoziționarea fără modificarea suprafețelor a unor imobile 

aparținând domeniului public și privat al comunei Rebricea, județul Vaslui 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 

4. Trecem la al patrulea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind transmiterea 

dreptului de proprietate a terenului in suprafata de 12603 mp Parohiei Draxeni, identificat cu 

NC 71368, teren apartinand domeniului privat al comunei Rebricea, Judetul Vaslui. 

- Dau cuvântul domnului referent Luchian Laurentiu, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind transmiterea dreptului de proprietate 

a terenului in suprafata de 12603 mp Parohiei Draxeni, identificat cu NC 71368, teren 

apartinand domeniului privat al comunei Rebricea, Judetul Vaslui. 

- Dau cuvântul domnului consilier, Robac Florin, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta raportul de 

AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind transmiterea dreptului de proprietate a 
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terenului in suprafata de 12603 mp Parohiei Draxeni, identificat cu NC 71368, teren apartinand 

domeniului privat al comunei Rebricea, Judetul Vaslui. 

- Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret si 

sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

transmiterea dreptului de proprietate a terenului in suprafata de 12603 mp Parohiei Draxeni, 

identificat cu NC 71368, teren apartinand domeniului privat al comunei Rebricea, Judetul 

Vaslui. 

            - Dau cuvântul domnului consilier, Vatavu Titi, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de privind transmiterea 

dreptului de proprietate a terenului in suprafata de 12603 mp Parohiei Draxeni, identificat cu 

NC 71368, teren apartinand domeniului privat al comunei Rebricea, Judetul Vaslui. 

 Discutii: 

 

 Domnul primar informeaza ca s-a discutat cu parintele din parohie si s-a rezolvat cu calea de 

acces. 

  

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

transmiterea dreptului de proprietate a terenului in suprafata de 12603 mp Parohiei Draxeni, 

identificat cu NC 71368, teren apartinand domeniului privat al comunei Rebricea, Judetul 

Vaslui. 

 

Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

5. Trecem la al cincilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind desemnarea 

reprezentanţilor Consiliului local Rebricea, în Consiliul de Administraţie al Şcolii Gimnaziale 

nr. 1, Sat Draxeni, pentru anul scolar 2019 – 2020. 

- Dau cuvântul doamnei secretar general al comunei Adina Maftei, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor 

Consiliului local Rebricea, în Consiliul de Administraţie al Şcolii Gimnaziale nr. 1, Sat Draxeni, 

pentru anul scolar 2019 – 2020. 

-Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret si sport, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind desemnarea 

reprezentanţilor Consiliului local Rebricea, în Consiliul de Administraţie al Şcolii Gimnaziale 

nr. 1, Sat Draxeni, pentru anul scolar 2019 – 2020. 

 

 Nu sunt discutii la acest punct. 

  

Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind desemnarea 

reprezentanţilor Consiliului local Rebricea, în Consiliul de Administraţie al Şcolii Gimnaziale 

nr. 1, Sat Draxeni, pentru anul scolar 2019 – 2020. 
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Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 

7. Interpelari si raspunsuri: 

Domnul primar ii informeaza pe membrii consiliului local ca este nevoie de reparatii la Scoala 

Tufesti dar nu mai mult de 40 % din valoarea investitiei, adica avem voie sa cheltuim in jur de 50.000 

lei. Se propune o reparatie a acoperisului si din 50.000 lei sa reparam acoperisul si daca va ramane o 

suma, in jur de 10.000 lei, o ducem la dispensar pentru ca si acolo ploua inauntru, se scoate apa cu 

galeata. 

O alta problema ridicata la interpelari se refera la solicitarea de a da teren pentru amplasrea unui 

rezorvor de apa. 

O alta problema o reprezinta problema incendiilor, din prisma faptului ca noi folosim masina 

noastra si s-ar impune un contract de colaborare cu celelate comune si ca pe viitor va trebui un sofer 

pe autospeciala pentru ca s-au putea ca uneori sa nu aiba cine sa o conduca.  

 

 Supun la vot procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară:  

 

         -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 

 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), se aproba. 

 

 

 

        PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,  SECRETAR GENERAL AL COMUNEI,

  

          Consilier MIHAI DOROFTEI    Jrs. Adina Maftei 


